

Styrelsemöte med Glanshammars IF Friidrott 2024-10-14

Deltagare:
Rutger
Lennart
Anneli
Emma
Helen
Gäst: Patrik

Avstämning efter mötet som var i juni tillsammans med Patrik.

Diskussion om att lösa kastsituationen i annan del av anläggningen. Vi behöver ta diskussionen med fotbollen om den yta som vi önskar använda finns tillgänglig, samt utvärdera om det är en möjlig lösning. Vi behöver se över hur vi tar ett helhetsgrepp över arenan, var kan vi söka bidrag till finansiering mm. Hur kan vi uppmärksamma Örebro kommun att vi har en arena som kan rustas och börja använda.

Ungdomarna har gjort ett superbra jobb med att städa undan höjdhoppsmatta mm.

Slägga, ev diskus behöver inhandlas enligt Patrik, Lennart tar tag i det.

Dagordning:

1. **Mötets öppnande**
2. **Dagordning**
3. **Föregående protokoll från 2024-09-09**
 - Godkännes
4. **Rapporter**
 - Ekonomi
 - Ekonomin är god
 - Huvudstyrelsen
 - Dålig ekonomi. Ett kommande möte om budget och hur skötselbidrag ska fördelas mellan fotboll och friidrott. Friidrotten önskar att bidragen stannar i huvudstyrelsen för att sedan rusta gemensamma utrymmen mm.
 - 2028 fyller föreningen 100 år. Tanken är att arrangera ett jubileum. Varje sektion ska rensa sina arkiv för att sedan göra något runt jubileum med det som man anser inte ska kastas.
 - Glanshammar styrelsen
 - Helen lämnar besked om att hon lämnar uppdraget som kassör vid årsmötet 2025
 - Föreningen efterlyser en ny kassör. Uppskattningsvis så är jobbet inte så omfattande om man är en erfaren kassör eller liknande.
 - Diskussion om vi ska köpa tjänsten som kassör om vi inte hittar någon som vill ta på sig uppdraget.
 - Tävlingsgruppen
 - Grenledare för kula och längd saknas inför vinterspelen.
 - Tränargruppen
 - Julia Skugge har satt ihop ett dokument som stöd till nya ledare

- Veterangruppen är uppstartad. De får betala medlemsavgift. De får köpa eget träningskort i tybblelundshallen.
- Kfum har fullt i sina grupper, de har ställt frågan om de kan slussa aktiva vidare till oss. Pernilla anges som kontaktperson.
- Övriga arrangemang
- Södra Svealand
 - Höstmöte 20 okt. Lennart deltar. Södra Svealand vill att vi ska arrangera DM samtidigt som vi arrangerar GIF-spelen. Förslaget från oss är att Glanshammar tillsammans med Åsbro arrangerar DM i mångkamp.

5. Trivselgruppen och kioskgruppen

- Det behövs mer deltagare till kioskgruppen inför vinterspelen för att få det att fungera.
- Varje grupp måste bidra med 2 personer/grupp till kiosken samt trivselgruppen
- Rutger gör ett utskick om detta.
- Grötfrukost 7/12 kl 10:00 – 12:00

6. Årskalender – Oktober

●

7. Övriga frågor

- Ansatsmärken har levererats
- Virket i ena längdhoppsgropen behöver bytas, Lennart ansvarar för detta.

8. Nästa styrelsemöte

- 18 nov 18.00 - 20.00. Vi bjuder in Lotta från SisU.

9. Mötets avslutande